
Van: Geanonimiseerd  
Verzonden: maandag 5 september 2022 12:40 
Aan: griffie 
  
Onderwerp: Herinrichting Zomerkade, email 09/03/2022 Z.214833 
 
Geachte mevrouw de Rooij, 
 
Zoals zojuist telefonisch besproken hierbij opnieuw de email verstuurd aan gemeente@huizen.nl, 
kustvisie@huizen.nl en griffie@huizen.nl op 9 maart jl. Op 10 maart 2022 ontving ik een bevestiging 
van ontvangst met zaaknummer Z.214833 en heb sindsdien helaas niets meer vernomen. Ik heb 
begrepen dat de "herinrichting Zomerkade" op de agenda van de komende commissievergadering 
Fysiek Domein staat gepland. Kunt u er aub zorg voor dragen dat mijn schrijven de juiste personen 
bereikt? Bij voorbaat hartelijk dank. 
 
Hoogachtend, 
Geanonimiseerd 
 
 
 
Onderwerp: Parkeergelegenheid Wedekuil na voltooiing werkzaamheden “Kustvisie” 
 
 
Huizen, 9 maart 2022 
 

Geachte heer/mevrouw, 
 

Middels dit schrijven wil ik alsnog, zijnde bewoner (meer dan 40 jaar) van Geanonimiseerd 
mijn ongenoegen uiten over uw plannen mbt de "Kustvisie" en dan vooral wat betreft de 
parkeergelegenheid aan de Wedekuil. 
 
Bijna twee jaar geleden, aan het begin van de corona crisis in 2020, werden bewoners van 
de Wedekuil en Zomerkade de mogelijkheid geboden te telefoneren met de planmakers 
"Kustvisie" om hun inbreng te laten gelden. Bij mijn telefonische inbreng uitte ik vooral 
bezwaar tegen de voorgenomen hoeveelheid parkeerplaatsen die na de uitvoering van dit 
plan beschikbaar zouden worden gesteld voor bewoners, omwonenden, ondernemers 
(leveranciers, personeel en clientèle) en recreanten. Ik gaf in desbetreffend telefoongesprek 
aan dat bewoners, omwonenden, ondernemers (leveranciers, personeel en clientèle) en 
recreanten van/aan de Wedekuil in de zomermaanden decennialang enorme frustratie 
ondervonden door de hoeveelheid beschikbare parkeerplaatsen. Het was zelfs zogezegd 
een "kriem"; jaar in, jaar uit. Gelukkig bekeurden de politie en handhavers foutparkeerders 
(zij die niet in de aangegeven vakken parkeerden) zelden tot nooit.  

Ik voorzie dat de plannen mbt parkeren aan de Wedekuil grote problemen zullen gaan 
veroorzaken in de toekomst. In desbetreffend telefoongesprek gaf ik aan dat degene die 
werkelijk denkt dat bewoners, omwonenden, ondernemers (leveranciers, personeel en 
clientèle) en recreanten; vooral strand recreanten en horecagasten hun vervoersmiddel 
zullen parkeren in park Gooierhoofd en 250 meter zullen lopen alvorens hun plaats van 
bestemming te bereiken, droomt.  
 
Een voorbeeld: een gezin met twee kinderen gaat geen 250 meter lopen vanaf parkeerplaats 
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Gooierhoofd met een opblaasboot, koelbox, strandtas en twee kleine kinderen aan de hand 
om op de zonneweide aan de Wedekuil te gaan recreëren, om nog niet te spreken over de 
bewoners die gedwongen worden dagelijks dergelijke afstanden met bijvoorbeeld volle 
boodschappentassen af te moeten leggen.  
Het antwoord van de beleidsmaker die ik te spreken kreeg was: "Meneer, het is al 
beklonken, uw inbreng is van geen enkel nut." Waarop ik vroeg: "Waarom u laat u 
omwonenden dan inbellen?" Antwoord: "U had als bewoner naar één van de 
informatieavonden kunnen komen."  
 
Een korte verduidelijking over de parkeersituatie aan de Wedekuil: Met inbegrip van politie 
en handhavers konden bewoners, omwonenden, ondernemers, clientèle en recreanten aan 
de Wedekuil parkeren op 20 (mogelijk 21) parkeerplekken; 5 vakken aan de zijde kapper en 
restaurants, 5 (potentieel 6 vakken door een op niet juiste wijze weggehaalde 
invalidenparkeerplaats) aan de Wedekuil 9-15, 4 vakken voor Wedekuil 1-7, één 
mogelijkheid voor het “tunneltje” voor Wedekuil 1, 3 (gedoogd) tegen het beeld "de 
Elementen" aan en 2 (gedoogd) voor Wedekuil 7 en 9). Daar (21 parkeermogelijkheden) zijn 
nu 7 parkeervakken voor teruggekomen (plus sinds dinsdag jl. 1 algemene 
invalidenparkeerplaats geplaatst voor Wedekuil 15).  
 
Naar ik begrijp is het voorgenomen plan nu, dat er per adres en per ondernemer 2 
parkeerontheffingen zullen worden ontleend. Mij is medegedeeld dat er tegen het einde van 
komend strandseizoen zal worden geëvalueerd en zo mogelijk aanpassingen zullen worden 
gedaan. Voor de Wedekuil betekent dit dat er het komende half jaar slechts 6 permanente 
parkeerplaatsen beschikbaar zullen worden gesteld. De 4 ondernemingen gesitueerd aan de 
Wedekuil -drie restaurants en een kapperszaak- zullen met 8 ontheffingen de 7 beschikbare 
plaatsen opeisen. Voor bewoners van de flats aan de oost- en westzijde van de Wedekuil en 
de bewoners van de woningen Wedekuil 1-15 en voor bovendien strand recreanten, (horeca-
)ondernemers, hun clientèle én bezoekers van woningen aan de Wedekuil zullen er dus 
geen parkeergelegenheden beschikbaar worden gesteld. 
 
Nu de renovatie “Kustvisie” nog in volle gang is, doe ik namens de bewoners van de 
Wedekuil een uiterste poging u erop te wijzen dat aanpassingen aan deze renovatie nu nog 
mogelijk zijn. Ik hoop dat u onze bezwaren ter harte zult nemen. Immers geldt voor dit 
college en voor de binnenkort nieuw te vormen gemeenteraad het credo: "regeren is 
vooruitzien." Graag zou ik mijn ideeën verduidelijken in een mondeling gesprek. Bij voorbaat 
hartelijk dank. 
  
 
Namens de bewoners van de Wedekuil,  
Hoogachtend, 

 

 
 
Geanonimiseerd  
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